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Írásbeli választ igénvlá kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök űr!

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándor
Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz :

„A helikopteres felderítésről”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Korábbi - a parlagfű által fertőzött területek beazonosításáról szóló - írásbeli kérdésemre adott
válaszában Ön arról tájékoztatott, hogy az idei évben az elmúlt évek felderítési módszeré t
alkalmazzák, emellett két felderítési módszer hatékonyságát is vizsgálják . A földi bejárás mellett a
parlagfű foltokat helikopterrel is próbálják beazonosítani .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

Hol tartanak a helikopteres felderítéssel? Mekkora területen tervezik azt és abbó l
mennyit teljesítettek már?
Mik az eddigi tapasztalatok?
Mekkora a költsége az említett eljárásnak?
Hány esetben indítottak eljárást a helikopteres felderítésnek köszönhetően?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . szeptember 1 .

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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